
PROTOKÓŁ Nr 9/2011 

IX sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 29 listopada 2011 r.  

 

  Posiedzenie IX Sesji rozpoczął o godz. 1100  Przewodniczący Rady Jan Piskor wypowiadając 

słowa:  „Otwieram IX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący przywitał zaproszonych gości – Senatora RP Pana Leszka  Czarnobaja, 

Dyrektora Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kwidzynie Urbanowicza,  radnych oraz 

sołtysów. Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych, w związku z czym Przewodniczący Rady 

Jan Piskor stwierdził prawomocnośd  obrad ( lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Radni przyjęli  jednogłośnie porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Wystąpienie Senatora RP Pana Leszka Czarnobaja. 
3. Interpelacje i zapytania radnych.  
4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty targowej.    

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2011 r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sadlinki na lata 2011-
2013. 

12. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 2.  

L. Czarnobaj – Senator RP  na wstępie poinformował, że skupi się głównie na  problemach szpitala , 

projektu szpitala (co należałoby zrobid aby spełniał wymogi).  Przedstawił również w formie 

prezentacji m.in., jakie są poradnie na terenie Kwidzyna, wartośd umów kontraktowych z NFZ            

w latach 2006 – 2011. Zaznaczył, że przeprowadzane analizy dot. efektywności działao wskazują,       

iż działania szpitala idą w dobrym kierunku. Przekazał również informacje dotyczące zatrudnienia 

pracowników szpitala w latach 2006 – 2010. Poinformował także, że szpital w Kwidzynie jest w dobrej 

kondycji finansowej, bez strat.  Lądowisko dla śmigłowców, które ma powstad przy I.P. w Kwidzynie 

będzie mogło funkcjonowad już w I kwartale 2012 roku. Pan Senator  zdając sobie sprawę z faktu, że 



gmina ma mnóstwo zadao do zrealizowania, prosi o wsparcie 10 – 15 tysięcy złotych dla szpitala         

w 2013 roku.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie prezentacji, podkreślając 

jednocześnie, że należy zabiegad o to, aby NFZ równo dzielił pieniądze. Nie do pomyślenia jest, aby 

tak długo trzeba było czekad na planowane zabiegi. 

W. Berent –radny   zadał pytanie czy służby medyczne powinny byd razem? 

L. Czarnobaj – Senator RP -  takie są plany, odpowiedział, ma byd 1 punkt dyspozytorski na 2 mln 

mieszkaoców. 

E. Gadacz – sołtys -  kto płaci za osoby bez ubezpieczenia, alkoholików? 

R. Urbanowicz – fundusz i gmina wydająca zaświadczenie o ubezpieczeniu albo dochodzi się zwrotu 

na drodze sądowej. 

B. Grzyb – sołtys - spytał, czy to prawda, że Szpital w Prabutach ma nowy sprzęt na badania,                 

z którego nie korzysta? 

L. Czarnobaj – Senator RP -  nic mi o tym nie wiadomo, odpowiedział. 

G. Podgórska – radna – nie przyjęto na SOR syna bez rodzica, proszę o wyjaśnienie, co takiej sytuacji 

robid? 

L. Czarnobaj – Senator RP -  podziękował za spostrzeżenia i dodał, że na pewno to sprawdzi. 

A. Michalska – radna nadmieniła, iż w laboratorium przyszpitalnym  w Kwidzynie nie można wykonad 

wszystkich badao  po godz. 1400 . 

L. Czarnobaj – Senator RP -  niestety, tak jest. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zadał pytanie, jaki sprzęt dla szpitala zakupił Jerzy Owsiak? 

L. Czarnobaj – Senator RP -  odpowiedział, iż jakiś czas temu szpital w Kwidzynie otrzymał sprzęt dla 

ratowania życia noworodków, nadmienił również, iż Jerzy Owsiak zbiera środki na konkretne cele. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – po zakooczeniu zadawania pytao podziękował za wyczerpujące 

przedstawienie ważnych zagadnieo oraz za odpowiedzi na zadane pytania. 

Ad. 3.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – Przywitał reprezentanta Izby Rolniczej – w osobie Pana 

Wiśniewskiego Wiesława oraz Dyrektora Zespołu Szkół w Sadlinkach i jednocześnie radnego Powiatu 

Pana Andrzeja Rupietę. 

I. Szczotka – radna – zwróciła się z prośbą do Pana Rupiety, aby powiat „wziął się” za drogi 

powiatowe. 

M. Bryl – sołtys – poprosiła również o interwencję w powiecie o naprawę dziurawej drogi w Glinie 

koło wału. 



A. Rupieta  - radny powiatu poinformował, iż  sukcesywnie składa interpelacje do Rady Powiatu         

o drogi znajdujące na terenie gminy Sadlinki. Nadmienił również, że w 2012 roku będą tylko „łatad” 

drogi. 

M. Bryl – sołtys –wskazała, że niezbędne jest  postawienie lustra na skrzyżowaniu pomiędzy               

P. Pabianem a wyjazdem na Okrągłą Łąkę. 

E. Gadacz – sołtys - zadał Pani Wójt pytanie, czy jest zadowolona z firmy remontującej Urząd Gminy 

w Sadlinkach. 

Ad. 4.   

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła informację na temat spraw realizowanych w okresie między 

sesjami. 

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/62/2011 z dnia 29 listopada 2011 r.w 

sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego –(ustalono, iż 60 zł za kwintal będzie 

kwotą optymalną). 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Ad. 6. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/63/2011 z dnia 29 listopada 2011 r. w 

sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

P. Wójt zaproponowała w §1 ust.1 pkt 3  stawkę 0,22 zł od 1 m2 powierzchni , radny Leśkiewicz  0,32 

zł od 1 m2 ,  radny Zdankiewicz 0,27 m2 . Po dyskusji ustalono, iż 0,27 zł będzie kwotą optymalną. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Ad. 7.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/64/2011 z dnia 29 listopada 2011 r. 

sprawie określenia wysokości stawki opłaty targowej. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

 J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/65/2011 z dnia 29 listopada 2011 r.           

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku         

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 



Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/66/2011 z dnia 29 listopada 2011 r.            

w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2011 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku         

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/67/2011 z dnia 29 listopada 2011 r.            

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku         

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 11.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej            

w Sadlinkach o zreferowanie  Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Sadlinki. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr IX/68/2011 z dnia 29 listopada 2011 r.            

w sprawie zatwierdzenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Sadlinki na lata 2011-2013. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku         

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 12.  

Za przyjęciem protokołu obrad z VIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 
uczestniczących w posiedzeniu w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 13.  

E. Krajewska – Wójt – odpowiadając Panu Gadaczowi, sołtysowi wsi Kaniczki stwierdziła, że  

remont Urzędu Gminy został przeprowadzony prawidłowo, praca została wykonana bez 

większych uwag. 

Ad. 14. 

E. Krajewska – Wójt – spytała, czy istnieje potrzeba zaproszenia kogoś na kolejną sesję. 

Ustalono, że dobrze byłoby zaprosid z zarządu dróg powiatowych a także łowczego. 

W. Berent – radny – zwrócił się z prośbą do Pani Wójt o otrzymanie budżetu i rozliczenia ze 

straży i uzyskał zgodę. 

Ad. 15.  



Przewodniczący Rady zamknął o godz. 1300 obrady IX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 
B. Formela 


